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 Grundejerforeningen Gabelsparken 
Referat bestyrelsesmøde torsdag den 11. august 2022. 

 

Til stede:         Rasmus Ditlevsen  

 Flemming Bodilsen 

Hanne Pontoppidan (på Messenger) 

Anne Ditlevsen 

 Bente Gjerlevsen 

  

Aktivitetskalender:  

Bestyrelsesmøde tirsdag d. 13/9 2022 kl. 16:30 hos Anne Ditlevsen, Gabelsparken 45. 

Bestyrelsesmøde torsdag d. 3/11 2022 kl. 17:00 hos Hanne Pontoppidan, Gabelsparken 46. 

 

 

1. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet 23. juni 2022.  

Referatet godkendes. 

 

2. Ny bestyrelsesmedlem 

Anne Ditlevsen, Gabelsparken 45. 

 

3. Valg af næstformand   

Bente Gjerlevsen 

 

4. Kort opsummering fra det grønne udvalg vedr. vores træprojekt 

MR Skovservice er blevet rykket via mail, for dato til opstart af fældning af træer. Vi 

beslutter at rykke igen med deadline for, hvornår træfældningen starter. 

 

5. Valg af kasserer 

Joan Nørgaard er valgt som ny kasserer. Rasmus Ditlevsen kontakter Andreas Knudsen 

for overdragelse af kassererjobbet ti Joan Nørgård. 

 

6. Hjemmeside 

Arbejdet med at flytte hjemmesiden til Word Press er stoppet. Hjemmesiden fungerer 

som den hele tiden har gjort. Vi ser på opgaven på et senere tidspunkt. 

 

7. Facebook  

Vi har en dialog om oprettelse af en facebookgruppe for Gabelsparkens 

grundejerforening. Skal bruges til information. Anne Ditlevsen går i gang med 

opgaven. 
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8. Evt 

 Hanne Pontoppidan har været i kontakt med Sara Termansen fra Esbjerg 

Kommune om manglende skraldespand på legepladsen i Gabelsparken. 

 Hanne Pontoppidan har været i dialog med Esbjerg Kommune vedr. den 

Japanske pileurt, som gror på legepladsen i Gabelsparken. 

 De store træer, som står på Gabelsparkens legeplads, bliver fældet til efterår. 

 Vi inviterer Sara Termansen til at komme ud og se det grønne område ”vild 

med vilje” ud mod Gabelsvej. Vi har nogle spørgsmål vedr. området. 

 Rasmus Ditlevsen har flere gange indmeldt på Tip Tak. Det er ikke muligt at 

følge med i, hvor vidt Esbjerg Kommune er med opgaverne. Rasmus Ditlevsen 

kontakter Teknik og Miljø i Esbjerg Kommune. 

 

Vi kan kun anbefale, at folk indmelder på Tip Tak, hvis der er fejl og mangler i 

vores område. 

 

 

Referent 

Bente Gjerlevsen 


